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In het jubileumjaar van de VNV gaan we op bezoek bij oud- 

presidenten. Hoe kijken ze terug op hun tijd bij de VNV, wat  
hebben ze geleerd en hoe kijken ze naar de toekomst.  
Benno Baksteen is aan het woord in deze editie 
 
https://www.vnv.nl/files/publicaties/op_de_bok/webversie_op_de_bok_nr._4_2019.pdf 

 

… 

Vlak daarna gebeurde de vliegramp in Faro. 

 
Ja. Dat waren onze eigen collega’s en onze eigen passagiers. Verschrikkelijk. Als vlieger zoek je 

het altijd bij jezelf.  
Dat is onze natuur. We denken wat we anders hadden moeten doen. En die gedachten moet je niet 

bij een juridisch onderzoeker de vrije loop laten gaan. Dan gaat het mis. Die leiden je de 

bietenbrug op.  

 
We hebben de bemanning bijgestaan, want er komt heel wat op je af. We hebben geadviseerd om 

niet met de media te praten en niet meteen met de onderzoekers. We hadden toen een geweldig 

team. Ik deed alleen het publieke deel.  
Mijn kracht was altijd om ingewikkelde dingen simpel uit te leggen, maar zo dat het in grote 

lijnen wel klopte.  

 

… 

 
 


